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Förvaltningsgruppen (extra möte pga Covid 19)

Protokoll nr 16

Närvarande:
Lisa Kmnari
Peter Dacke
Susanne Karlsdotter
Thomas Rundgren

Matilda Wanngård
Benjamin Emparan
Karin Wrannvik
Klara Brunskog
Martin Junker

Ordförande/Stadsdelsdirektör
Avdelningschef Administration
Avdelningschef Förskola
HR-konsult/Sekreterare

Akademikerförbundet SSR
Kommunal
Ledarna
Lärarförbundet
Vårdförbundet

Tidpunkt: 2020-06-18 kl. 09.30- 10.00

Plats: Förvaltningsledningens rum och via Skype.

1. Mötets öppnande
Lisa Kmnari öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Justerare
Peter Dacke och Benjamin Emparan utses Justera
protokollet. Dag för justering senast tisdag den 23 juni em.

3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

4. Föregående protokoll - rättelse
Rättelse av föregående protokoll från Förvaltningsgruppens
ordinarie sammanträde 2020-06-09: Stadsdelsnämndens
ledamöter kommer att avstå sma sammanträdesarvoden
under perioden juni - december 2020. De medel som på
detta sätt frigörs ska användas för att uppmuntra de
medarbetare som varit extra påfrestade under pandemin.
När, var, hur och vilka som berörs är inte fastställt ännu.
Förvaltningsledningen återkommer efter sommaren 2020.

5. Svar på tidigare frågor
Inga kvarstående frågor.

6. Arbetsgivarens lägesbild
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Avdelning Administration: Lokal- och parkenheten har satt
upp skyltar om social distans 1 parker, vid plaskdammar
och strandbad. Kontmuerhg dialog med polisen kommer att
föras under hela sommaren angående folksamlingar och
eventuella tecken på social oro.

Avdelning Förskola: Läget är stabilt. Barnantalet och
antalet medarbetare 1 tjänst varierar stort mellan enheter
och arbetsplatser Antalet ordinane medarbetare 1 tjänst
varierar mellan 32 och 100%. Striktare bedömningar görs i
de fall då barn måste skickas hem till vårdnadshavare pga
sjukdom. Ett mindre antal medarbetare har testats för Covid
19 genom arbetsgivaren försorg. Från och med nu hänvisas
medarbetarna till regionens app "Alltid öppet"

Avdelning Socialtjänst-fritid. Läget är stabilt. Barngruppen
rapporterar att arbetsbelastningen är hög. Deltagarantalet på
Västerorts Aktivitets Center (VAC) är fortsatt lågt (35%).

Avdelning Äldreomsorg: Beredskapsorgamsationen för
chefer inom äldreomsorgen under helger fortsätter under
sommaren. Om det blir en varm sommar står äldreomsorgen
inför en särskild utmaning då fläktar ej får användas pga risk
för smittspridning. Alternativa lösningar ses över just nu. De
air condition-anläggningar som finns vid vård- och
omsorgsboenden ska funktionskontrolleras och smittsäkras.
Införskaffande av kylhattar och kylvästar utreds.
Arbetsgivaren återkommer efter avstämning 2020-06-22

7. De fackliga organisationernas lägesbild
Ledarna: En generell ökning av medlemsärenden som inte
har med Covid 19 att göra noteras.

Lärarförbundet: Läget är stabilt på förskolorna. Inget
särskilt att rapportera.

Kommunal: Antalet medlemsärenden som inte är Covid 19-
relaterade har ökat. Kommunal påpekar att det är viktigt att
arbetsgivaren fortsätter att kontinuerligt informera
medarbetarna om att endast skyddsutrustning som
arbetsgivaren tillhandahåller får användas i verksamheterna.
Kommunal betonar att arbetsgivaren ska förtydliga
informationen till medarbetarna om vad som gäller, inte
utfärda skriftliga förtydliganden eller andra former av
reprimander
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Akademikerförbundet SSR: Inget att rapportera.
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Vårdförbundet: Läget är stabilt. Vårdförbundet och
Kommunal har gjort gemensamt arbetsplatsbesök på
Mälarbackens vård och omsorgsboende nyligen.
Förråd för skyddsutrustning inspekterades och diskussioner
om brandrisker fördes.

8. Bemanning/sommar- och höstplanering
Krishanteringsgruppens arbete fortsätter. Måndagar
framöver kommer förfrågan att gå ut till de chefer som är i
tjänst angående relevant lägesbeskrivning. Svar ska lämnas
senast onsdagsförmiddagar. Lägesrapporter skickas till
stadsdelsnämnden och fackliga företrädare på
onsdagsefterrmddagar Inventering och rapportenng kring
skyddsutrustning kommer att ske en gång per vecka under
sommaren.

Krishanteringen kommer att fortsätta under hösten.
Förvaltningsledningen har redan påbörjat planeringen inför
hösten med anledning av att en andra våg av Covid 19 inte
kan uteslutas. Förvaltningsledningen har även börjat titta på
olika utvecklingsinsatser som avstannat tillfälligt under
Covid 19.pandemin.

9. Skyddsutrustning
Kommunal informerade om att det rapporterats på CESAM
om att det råder brist på skyddshandskar i staden. Hur ser
tillgången ut i Bromma sdf?

Svar. Ingen brist på skyddshandskar råder i Bromma sdf

10. Riskbedömningar
Inget att rapportera.

11. Övriga frågor
Inget att rapportera.

12. Mötets avslutande
Lisa Kinnari avslutade sammanträdet.
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13. Nästa sammanträde
Nästa möte (ordinarie sammanträde) äger rum 2020-08-20 kl
09.00 - 11 30 i konferensrum Utsikten. Inbjudan skickas via
OutLook. Deltagande är möjligt via Skype.

Vid protokollet
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